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 § 1 

Val av justerare  

 
Beslut 

Rådet utser Britt-Marie Karlsson att tillsammans med ordföranden Stefan 

Mattsson justera dagens protokoll.  

 
§2  

Dagordningen fastställs 

Rådet fastställer dagordningen med tillägg på övriga frågor. 

 

 § 3 

Föregående protokoll 

Protokoll 7/2013 från den 16 september 2013 godkänns och läggs till 

handlingarna. 
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 § 4 

Inkomna skrivelser och protokoll 

Följande protokoll anmäls och läggs till handlingarna: 

 

 Protokoll 6/2013 från Trafik- och renhållningsnämnden och 

Stockholms stads parkerings AB:s gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor anmäls.  

 

 Protokoll 6/2013 från kommunstyrelsens funktionshinderråd 

anmäls.  

 

 Protokoll 7/2013 från Stadsbyggnadsnämnden och 

Exploateringsnämndens gemensamma råd för 

funktionshinderfrågor anmäls. 

 

 § 5 

Inkomna remisser 

Följande remisser har inkommit till fastighetsnämnden och miljö- och 

hälsoskyddsnämnden. Rådet har inte begärt föredragning av någon remiss 

till dagens sammanträde. Remisserna anmäls och läggs till handlingarna. 

 

 Kommisionens förslag till ändring av Europaparlamentets och 

rådets förordning (EG) nr 1013/2006 om transport av avfall samt 

remiss av Länsstyrelsens i Västra Götalands län redovisning av 

regeringsuppdrag ”Gränsöverskridande avfallstransporter” 

 

 Angående remissen om Motion (2013:59) om inrättande av en 

bilpool för elbilar i Stockholm 

 

 Angående remissen om Remiss av Lagpromemorian Tekniska 

egenskapskrav och kommunala markanvisningar 

 

 Angående remissen om Remiss av Framställan om förändrad 

trängselskatt i Stockholm 

 

 Angående remissen om Motion (2013:66) om ökade insatser för 

cyklisternas säkerhet 

 

 Angående remissen om Remiss av Betänkandet Flygbuller och 

bostadsbyggande (SOU 2013:67) 

 

 Angående remissen om Remiss avseende Naturvårdsverkets 

redovisning av regeringsuppdraget om att ta fram förslag till 

handlingsplan för grön infrastruktur på regional nivå (NV-03367-
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 Angående remissen om Remiss av förslag till riksintressen för 

friluftslivet 

 

 Angående remissen om Remiss av promemorian En enklare 

detaljplaneprocess 

 

 Angående remissen om Remiss av Enkät om länsgemensamma 

ÅVC Sthlms län 

 

 Angående remissen om Strategi för miljöbilar och drivmedel – för 

ett fossilfritt Stockholm 

 

 Angående remissen om Motion om uthyrning av tak på stadens 

fastigheter för installation av solceller 

 

 § 6 

Ärenden tagna på delegation 

 

Inga ärenden är tagna på delegation till dagens sammanträde. 

 

 Genomgång av ärenden 

 

 § 7 

Genomgång av tertialrapport 2 för miljö- och 

hälsoskyddsnämnden 

John Areschoug, controller på miljöförvaltningen föredrar ärendet. 

 

John berättar att budgeten precis hålls. I verksamhetsplanen för 2013 

identifierades några ekonomiska osäkerheter men dessa osäkerheter har 

nu minskat. Nämnden bedöms i stort sett uppnå sina mål. Årets NKI-

undersökning (nöjd kund-index) uppvisar ett utmärkt resultat om 72 i 

förhållande till föregående på 64.  

 

I verksamhetsplanen för 2013 omnämndes ett flertal områden som särskilt 

prioriterade. För miljöbalken kan nämnas hanteringen av bostadsärenden, 

inomhusmiljön i skolor och förskolor samt tillsynen av kemiska produkter 

och varor. Inom livsmedelsområdet nämndes betydelsen av att skapa 

medvetenhet om att hantera animaliska biprodukter på ett säkert sätt samt 

kontrollinsatser mot växtbaserade kosttillskott. Tillsynen har även 

effektiviserats inom flera områden, bland annat inom följande: endast 7 % 

av kontrollerna inom livsmedelstillsyn blir underkända, snabbare 

hantering av olägenhetsärenden inom hälsoskyddstillsynen samt 
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prioritering av förskola/skola utifrån tidigare års brister.  

 

Inom området projekt och program märks bland annat följande: färdplan 

för ett fossilbränslefritt Stockholm 2050 har rapporterats till nämnden, 

arbete med att ta fram en kemikalieplan pågår, Stockholms klimat- och 

energiplan 2012 – 2015 har godkänts, förslag till revidering av stadens 

dagvattenstrategi har tagits fram, förslag till nytt åtgärdsprogram mot 

buller är nästan klart, Stockholm deltar som en av pilotstäderna i ett 

projekt som ska leda till ett globalt redovisningssätt för 

växthusgasutsläpp, arbete pågår med att samla mätdata i en databas för 

miljöinformation samt att ett webbaserat verktyg för bedömning av 

solinstrålning på stadens samtliga hustak tagits fram. Beträffande 

miljöövervakning ska särskilt nämnas arbetet med att kartera och 

undersöka stadens park- och lekmiljöer avseende markföroreningar samt 

att ett nytt åtgärdsprogram för kväveoxid och partiklar för Stockholms län 

antagits av Länsstyrelsen. Något som även är glädjande är att 

Stockholmsmodellen accepterats av Mark- och miljööverdomstolen.  

 

Avslutningsvis föreslår John ett möte mellan rådet och ett flertal av 

avdelningscheferna inom miljöförvaltningen för en diskussion kring 

angelägna aktiviteter i 2014 års verksamhetsplan. Rådet tycker detta är en 

bra idé. John återkommer genom rådets sekreterare med mötestid.  

 

 § 8 

Föredragning om den kommande ombyggnationen av  

Liljevalchs konsthall.  

Föredragande Isabella Andersson var förhindrad. Denna punkt tas upp vid 

nästkommande sammanträde. 

 

 § 9 

Genomgång av möte beträffande projektet Värdig entré i 

Stadshuset 

Ordföranden Stefan Mattsson föredrar ärendet.  

 

Stefan informerar om att tre av rådets ledamöter, Stefan Mattsson, Britt-

Marie Karlsson och Seppo Mälkki varit på möte beträffande entrén till 

Stadshuset tillsammans med representanter från fastighetskontoret och 

Stadsmuseet.  

 

 § 10 

Bevakningslistan 

Rådet går igenom den nya strukturen på bevakningslistan. Punkten om att 

rådet efterfrågar en annan ordning av remisshanteringen stryks.  
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 § 11 

Övriga frågor 

 

Rådet är inbjudet till möte med fastighetskontoret 23 oktober 2013 för 

diskussion om aktiviteter till 2014 års verksamhetsplan. 

 

Rådets årliga möte med miljö- och hälsoskyddsnämnden flyttas från 

22 oktober 2013 till 26 november 2013.  

 

Stadens budget presenteras på onsdag 16 oktober 2013. Rådet kommer 

snarast få ta del av budgetens texter för fastighetsnämnden samt miljö- 

och hälsoskyddsnämnden. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Kristofer Stjernqvist 

 


